
  

         

 

PROTOKOLL KRETSSTYRET     
KS-møte nr. 8/2024  

Møtetid: Tirsdag 12.11.2024 kl.17.00-20.00 

Møtested: Idrettens Hus. Ottestad  

      Til 
stede  

Forfall  Ikke møtt   

Leder:   Inger Lilleby Fløgum     x      

Nestleder:   Jannicke Stenberg Mykkestue    
 

 x    

Medlem:   Marianne Frantzen x  
 

   

Medlem:   Carl Frithjof Tidemand-Johannessen x       

Medlem:   Bergsvein Træthaug x      

Medlem:   Vidar Elda   x      

Medlem: Trym Bjørnstad  x  

Medlem:   Helen Skansen i Jørn Skjærvik sitt 
fravær   
Ansattes representant   

x      

Varamedlem:     Ali Al-Saad               x      

Varamedlem:   Heidi Aarstad x   
 

Permisjon:   
 

       

Org. sjef:   Tina Thorsen, referent  x      

Saksliste:                                                                                                                                      
S-46 Godkjenne saksliste 
S-47 Godkjenne protokoll 
S-48 Habilitet     
S-49 Regnskap per 3. kvartal 2024     
S-50 Tilskudd til nasjonalanlegg og til idrettsanlegg for internasjonale mesterskap 
S-51 Utvikling av læringsplattform i samarbeid med Høyskolen i innlandet     
S-52 Deltakelse på Idrettsgalla 2025
                                                                                                                     
   
Sak -46 Godkjenne saksliste   

Sakslisten ble godkjent.   

Sak -47 
   

Godkjenne protokoll    
Protokoll fra KS-møte 7/2024 ble godkjent uten kommentarer. 

Sak -48    Habilitet     
Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet habile for videre 
vedtakssaker.    



Vedtakssaker 

Sak -49 Regnskap per 3. kvartal   
 

Administrasjonen la frem regnskap per 1. halvår 2024 og redegjorde for 
tallene.  

 
Vi har både god kontroll og oversikt over den økonomiske situasjonen og per 
nå styret vi mot et årsresultat på kr 100 000,- i overskudd.  
- Dette skyldes kr 248 000 i økte kostnader og kr 348 000,- i økte inntekter.  

 

 

Vedtak: 

Styret tok regnskapet til orientering.  
 

 
Sak -50 Tilskudd til nasjonalanlegg og til idrettsanlegg for internasjonale mesterskap 

 
Administrasjonen innledet i saken og gikk gjennom alternativene i 
høringsforslaget.  
Det har blitt lagt frem to alternativer og de har ulike konsekvenser for 
Innlandet. Under er det gjort noen vurderinger av de alternativene:  
  
Vurderinger alternativ 1: 

• Liten mulighet for nye idretter og anlegg å få til en avtale, vanskelig for 
Lillehammer Olympiske bob- og akeanlegg. 

• Forutsigbart for de tre anleggene vi har med i ordningen i dag.  

• Øker graden av aktivitet i anleggene for både topp og bredde 

• Begrenser den kommersielle driften 
 
Vurderinger alternativ 2: 

• Lite endring for Vikingskipet. 

• Mulighet for flere anlegg og idretter til å få økt støtte 

• Nå «kun» inntil 50 % tilskudd 

• Fremstår som et «mesterskapstilskudd til anlegg» mer enn 
Nasjonalanleggsavtale  
 

Det gjenstår å gjøre noen vurderinger før høringsinnspill sendes inn og det 
ble foreslått at Anleggsutvalget får mandat til å gjøre det.  

 
 

Vedtak: 

Styret gir fullmakt til Anleggsutvalget å sende inn et høringssvar. 
Viktige perspektiver å ha med 

- Tilgang til breddeaktivitet i anleggene 

- Innhente perspektivet fra fylkeskommunen 

- Sikre gode arrangementer i Innlandet, også mindre arrangement enn VM 

og EM 



Sak -51 Utvikling av læringsplattform i samarbeid med Høyskolen i innlandet    
Administrasjonen la frem bakgrunn og intensjon med prosjektet 
«Foreldretreneren».   

  

Det foreslås å utvikle en digital læringsplattform med arbeidstittel 
"Foreldretreneren". Plattformen vil bli utviklet i samarbeid med Høyskolen i 
Innlandet, som tidligere har erfaring fra liknende prosjekt i samarbeid med 
Hæren. Dette initiativet skal fungere som et supplement til eksisterende kurs i 
norsk idrett og skal tilby en bærekraftig modell for videreutvikling av 
kompetansetilbud til idrettslagene. Ved å utvikle denne digitale løsningen, 
sikter vi mot å styrke idretten i å følge samfunnsutviklingen, spesielt innen 
digital kompetanseheving. 

Utviklingen av en digital læringsplattform for foreldretrenere vil være et viktig 
steg i retning av å styrke kompetansen til foreldretrenere og gi norsk idrett en 
moderne og tilgjengelig opplæringsressurs. Ved å samarbeide på tvers av 
aktører, og ved å fokusere på et helhetlig, forskningsbasert læringsinnhold, vil 
"Foreldretreneren" bidra til å profesjonalisere og standardisere 
treningskompetansen innen norsk idrett. 

 
Vedtak: 

1. Styret gir administrasjonen mandat til å fortsette samarbeidet med Universitetet i 
Innlandet, NIF sentralt, og idrettskretsene om utvikling av "Foreldretreneren". 

2. Styret godkjenner en økonomisk ramme på inntil 250 000 NOK for prosjektet, 
med en forventning om at idrettskretsen bidrar med minst 50 – 75 % av 
kostnadene. 

3. Styret understreker viktigheten av at det faglige innholdet i plattformen 
reflekterer idrettskretsenes målsetninger og behov. 

 
 
Sak -52 Deltakelse på Idrettsgalla 2025    
    

 
Vedtak: 

 Styret besluttet at Inger F, Jannicke M og Ali deltar fra styret på Idrettsgallaen 2025.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 



Orienteringssaker  
• Referat og status etter regions møtene som er gjennomført  

o Org. sjef redegjorde for møtene som er gjennomført hittil.  
▪ Kongsvingerregionen   

• Workshop 29. november på Kongsvinger  
▪ Nord-Østerdal regionen  

• Må og bør følges opp.   
▪ Gjøvikregionen  

• Mulige andre utfordringer nå?  
▪ Sør-Østerdal regionen 31. oktober  

• Vil gjerne bli fulgt opp med nytt møte.  
▪ Lillehammerregionen 1. november  

• Vil gjerne bli fulgt opp med nytt møte.  

• Politiattestordningen – status   
o Lansering nasjonalt 14. november for hele landet  
o Møte med Justistdep 12. november som gikk veldig bra. Det skal utredes en 

lovendring, men foreløpig vet vi ikke når det skjer. Statusoppdateringer med 
justis jevnlig og nytt møte i feb 2025.  

• Anleggsutvalg - forslag til justeringer  
o Forslag til å endre til et mer administrativt arbeidsutvalg   
o Blir sak i neste styremøte og vedtas eventuelle endringer da  

• Paraidretten – politisk arbeid  
o Enighet om å løfte dette arbeidet. Hilde utformer et saksunderlag til neste 

styremøte.  

• Budsjett for 2025    
o Tas i neste styremøte.  

• «BeKind» - Webinar/teamsmøte den 20. november sammen med NFF Indre Østland  

• Ny kommunikasjonsstrategi fra NIF sentralt 
o Vil bli gått igjennom i neste styremøte.  

• Statsbudsjettet – status fra Politisk utvalg   

• Forslag til eventuelle saker på idrettstinget – status fra Tingutvalget  
o Status og info kommer i neste styremøte.  

• Idrettsrådsarbeid – status og videre arbeid for å styrke IR sitt politiske arbeid  
o Sette ned en gruppe som kan utarbeide en plan for dette.  
o Heidi leder gruppen, innkaller til møte og gjennomfører en idedugnad.  
o Legges frem for styret første møte i 2025.  

• Andre politiske møteplasser fremover   
 

 

 
Neste styremøte er 11. desember på Lillehammer med julemiddag kl. 17.00 – 20.00.  


